


2. Слухали:
Секретар Госпітальної ради Руденко Н.А., запропонувала змінити графік 

засідань Госпітальної ради, на «за необхідності, але не рідше ніж 1 раз на 
квартал».

Вирішили:
Затвердити новий графік засідань: за необхідності, але не рідше ніж 1 раз 

на квартал.
Голосували: ЗА -  одностайно

3. Слухали:
Заступник голови Госпітальної ради, Мамаева Л.Г., запропонувала 

провести реорганізацію комунальних закладів охорони здоров’я вторинного 
рівня в комунальні некомерційні підприємства до кінця поточного року та 
закінчення пільгового періоду реорганізації.

Вирішили:
Розпочати процедуру реорганізації комунальних закладів охорони 

здоров’я вторинного рівня Маріупольського госпітального округу в комунальні 
некомерційні підприємства в поточному році.

Голосували: ЗА -  одностайно

4. Протокол засідання ради опублікувати в місцевих засобах масової 
інформації.

Голова Госпітальної ради С.Г. Макарова

Секретар Госпітальної ради
/


